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Utdragsbestyrkande:

Nämnd Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden

Offentligt sammanträde Ja

Sammanträdesdag 4 september 2019

Tid och plats Klockan 18:00, AF Chapman, Plan1, 
Gymnasietorget 1

Ledamöter Frånvarande 
följande paragrafer

Tjänstgörande 
ersättare

 Beslutande Christina Eklund (M), 
Ordförande
Martina Nyman (L) Samtliga Alisher Mamazhanov (L)
Anders Ferbe (S)
Patrik Rahm (M)
Didrik von Seth (C)
Gorges Barkho (KD)
Marcus Jillehed (DP) Samtliga Annie Östlund (C)
Sara Holmgren (S)
Rudi Gebauer (S)
Berit Sisell (S)
Roger Alis (V) Samtliga Carl Tjernell (V)
John Clewett (SD)

Närvarande ej tjänst-
görande ersättare

Erik Uddén (M), Jenny Hansson Magnvall (M), Attila Kuru (M), Joacim 
Andersson (HP), Claes Thim (S), Emma Figueres (S), Max Otterman (S), Åke 
Wickberg (MP), Alexandra Ghialamas (SD)

Övriga närvarande Se nästa sida

Utses att justera Anders Ferbe

Justeringens tid Måndag den 9 september 2019 Paragrafer 1-12

Underskrifter

Patrick Stenbacka
Sekreterare

Christina Eklund
Ordförande

Anders Ferbe
Justerande
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens sammanträde den 4 september 2019

Övriga närvarande

Patrik Forshage, gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör
Anette Hedlin, verksamhetschef
Ann-Britt Sten Hodin, gymnasiechef
Ali Shahnazi-Nia, sektionschef
Melissa Mangematin, kommunikatör
Patrick Stenbacka, sektionschef
Marko Persson, konsult
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BEVIS 
om justering av Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 
protokoll
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden har sammanträtt den 4 september 2019

Protokollet har justerats den 9 september 2019

Anslaget sattes upp den 10 september 2019

Anslaget tas ner den 3 oktober 2019

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den 2 oktober 2019

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Gymnasie- och 
arbetsmarknadsförvaltningen, 08-
535 300 00

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats www.huddinge.se
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 1

Godkännande av dagordningen

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens beslut
Föredragningslistan fastställs med följande tillägg:

Övrig fråga - Fyllnadsval av ersättare i gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens 
arbetsutskott
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 2

Förvaltningen informerar

Gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör Patrik Forshage hälsas välkommen och 
presenterar sig för nämnden. Patrik Forshage kommer närmast från en tjänst som 
utbildningschef i Täby kommun.

Informationspunkter:

1. Anette Hedlin är fortsatt tillförordnad som verksamhetschef för Arbete och 
försörjning till årsskiftet.

2. Gymnasiechef Ann-Britt Sten Hodin informerar om vilka åtgärder förvaltningen 
vidtar med anledning av att utbildningsanordnaren Lärgården har försatts i 
konkurs. Lärgården har haft 94 elever från Huddinge inom programmen barn och 
fritid samt vård och omsorg.

3. Gymnasiechef Ann-Britt Sten Hodin informerar om preliminära resultat för 
antagningen till gymnasieskolan. Frågan återkommer i nämnden under hösten.

4. Patrik Forshage och Ann-Britt Sten Hodin informerar om händelser vid 
Sjödalsgymnasiet samt om medaljer som elever vid Sjödalsgymnasiet har fått i olika 
sammanhang, däribland inom friidrott i ungdomsfinnkampen och ungdoms-SM.

Under informationspunkterna yttrar sig Gorges Barkho (KD), Sara Holmgren (S), 
John Clewett (SD), Alexandra Ghialamas (SD), Rudi Gebauer (S), Attila Kuru (M) 
och Erik Uddén (M).

Det antecknas, att information inte föranleder något beslut i nämnden.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 3

Information om digitaliseringsprocessen inom ekonomiskt 
bistånd

Sektionschef Ali Shahnazi-Nia informerar om digitaliseringsprocessen inom 
ekonomiskt bistånd. Den som har blivit beviljad ekonomiskt bistånd kan med e-
tjänsten för ekonomiskt bistånd Mina sidor enkelt få information om sitt ärende. I e-
tjänsten finns möjlighet att ta del av vad som händer i ärendet, som beslut, beräkning 
och utbetalning.

I ärendet yttrar sig Attila Kuru (M), Anders Ferbe (S), Berit Sisell (S), Didrik von 
Seth (C), Erik Uddén (M), verksamhetschef Anette Hedlin och Rudi Gebauer (S).

Det antecknas, att information inte föranleder något beslut i nämnden.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 4

Information om gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningens 
arbetsmiljörapport för 2018

Gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör Patrik Forshage informerar om 
arbetsmiljörapporten för gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen.
Rapporten skickas ut till nämnden efter mötet och behandlas vid nästkommande 
sammanträde.

Det antecknas, att information inte föranleder något beslut i nämnden.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 5

Rapporter från utbildningsråd

Redovisning av minnesanteckningar från Huddinge kommuns gymnasieråd den 9 
april 2019.

I ärendet yttrar sig Anders Ferbe (S) och Erik Uddén (M).

Det antecknas, att information inte föranleder något beslut i nämnden.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 6

Diarienummer GAN-2019/1217

Månadsuppföljning

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens beslut
 Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden beslutar

- Att godkänna förvaltningens muntliga rapport

- Att uppdra åt gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör att inom ramen för 
delårsrapporten till nämndens sammanträde i oktober 2019 utreda de oklarheter som 
finns avseende budgetering och kontering av statsbidrag

Sammanfattning
I samband med det månatliga ekonomiska uppföljningsarbetet iakttogs vissa 
oklarheter avseende intäkter via statsbidrag inom delar av nämndens ansvarsområde. 
Oklarheterna gäller hur budgetering och kontering av statsbidrag riktade till 
arbetsmarknads-och försörjningsstöd hanterats inför och under året, och eventuella 
effekter detta kan få på det ekonomiska resultatet. Oklarheterna har nyligen 
uppmärksammats, varför det inte varit möjligt att utreda dem inför nämndens 
sammanträde. De innebär också att den faktiska uppföljningen saknar adekvata data 
på några områden.

För att utreda oklarheterna har kommunstyrelsens förvaltning engagerats i ärendet, 
och inleder en utredning tillsammans med gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör och 
förvaltningens controller. Månadsuppföljningen i juli visar i övrigt att 
kostnadsnivåerna följer budgetram inom nämndens kompletta ansvarsområde. Såväl 
arbetsmarknad som försörjningsstöd visar resultat i enlighet med budget, och likaså 
gör vuxenutbildning och gymnasieverksamhet.

Överläggning
I ärendet yttrar sig gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör Patrik Forshage, Åke 
Wickberg (MP), Anders Ferbe (S), John Clewett (SD), Claes Thim (S) och Attila 
Kuru (M).

Propositioner
Ordföranden yrkar bifall till föreliggande förslag och finner att nämnden beslutat 
bifalla förslaget.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 7

Diarienummer GAN-2019/660.601

Upphandlingspolicy för Huddinge kommun - svar på remiss

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens beslut
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden godkänner förvaltningens synpunkter och 
överlämnar tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen.

Sammanfattning
Kommunstyrelsens förvaltning i Huddinge kommun har tagit fram ett förslag på en 
kommunövergripande policy för upphandling och inköp. Denna policy ämnar vara 
vägledande och talar, tillsammans med riktlinjerna, om hur förutsättningar skapas för 
att se till att kommunens upphandling och inköp bidrar till att de övergripande och 
strategiska målen uppnås.

Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen ställer sig positiv till remissförslaget 
som syftar till att bland annat skapa förutsättningar för rättssäkerhet, 
kostnadseffektivitet och stordriftsfördelar. Om ytterligare ansvar för upphandling och 
inköp i samband med detta tillförs verksamhetens förvaltning behöver eventuella 
konsekvenser för förvaltningens bemanning och kompetens tydliggöras, samt de 
ekonomiska konsekvenser detta kan medföra.

Beslutet delges
Kommunstyrelsens förvaltning
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 8

Diarienummer GAN-2019/661.601

Riktlinjer för upphandling i Huddinge kommun - svar på 
remiss

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens beslut
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden godkänner förvaltningens synpunkter och 
överlämnar tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen.

Sammanfattning
 Kommunstyrelsens förvaltning i Huddinge kommun har tagit fram ett förslag på 
riktlinjer för upphandling. Riktlinjerna samlar samtliga centrala ekonomiska, 
juridiska och kvalitetsmässiga delar av upphandlingsarbetet och lyfter fram de viktiga 
hållbarhetsaspekterna. Syftet med riktlinjerna är att på ett tydligt sätt beskriva 
ansvarsfördelningen inom kommunens organisation för upphandling och inköp samt 
bidra till ett enhetligt upphandlingsarbete av hög kvalitet. Förslaget har remitterats till 
samtliga nämnder, Huddinge Samhällsfastigheter AB och Huge Bostäder AB för 
översyn.

Gymnasie- och arbetsmarknadsförvaltningen ställer sig positiv till de föreslagna 
riktlinjerna och till de angivna avsikter som anförs för genomförandet. Med 
ytterligare förtydliganden och kompletterande ansvars- och processbeskrivningar blir 
ansvars- och rollfördelningen tydliggöras ytterligare, liksom eventuella konsekvenser 
för förvaltningens bemanning och kompetens samt de ekonomiska konsekvenser 
detta kan medföra.

Överläggning
I ärendet yttrar sig Anders Ferbe (S), Attila Kuru (M), Claes Thim (S), Erik Uddén 
(M), gymnasie- och arbetsmarknadsdirektör Patrik Forshage, Berit Sisell (S), Alisher 
Mamazhanov (L) och John Clewett (SD).

Protokollsanteckningar
Anders Ferbe (S) anmäler gemensam protokollsanteckning för Socialdemokraterna 
och Vänsterpartiet samt suppleantyttrande för Miljöpartiet de gröna.

Beslutet delges
Kommunstyrelsens förvaltning
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 9

Diarienummer GAN-2019/857.144

Riktlinjer för kamerabevakning 2019-2025 - svar på remiss

Gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens beslut
Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden godkänner förvaltningens synpunkter och 
överlämnar tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen.

Sammanfattning
De framtagna riktlinjerna för kamerabevakning syftar till att tillse behovet av 
kamerabevakning för trygghet och säkerhet, samtidigt som fysiska personers 
personliga integritet skyddas.

Genom en centralisering avser riktlinjerna att kostnadseffektivisera kommunens 
möjligheter att påverka trygghet och säkerhet.
Det innebär att enskilda förvaltningar inte längre ska genomföra upphandling, 
installation och hantering av kamerasystem, och likaså centraliseras all hantering av 
bildmaterial från denna bevakning. Riktlinjerna behöver förtydligas avseende redan 
befintlig kamerabevakning.

En centralisering av tillkommande och eventuellt befintlig kamerabevakning innebär 
att avvägningsbedömningar och beslut flyttas från de berörda enhetschefer, som har 
det juridiska ansvaret för arbetsmiljö, trygghet och säkerhet på respektive enhet. 
Konsekvenserna av detta är inte tillräckligt utrett i arbetet med riktlinjer.

Protokollsanteckningar
Anders Ferbe (S) anmäler protokollsanteckning för Socialdemokraterna. Carl Tjernell 
(V) anmäler protokollsanteckning för Vänsterpartiet.

Beslutet delges
Kommunstyrelsen
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 10

Delgivningar till nämnden

Inga delgivningar fanns till nämndens sammanträde.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 11

Anmälan av delegationsbeslut

Inga delegationsbeslut fanns att redovisa vid nämndens sammanträde.
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Gymnasie- och arbetsmarknadsnämnden 4 september 2019 § 12

Övriga frågor

Fyllnadsval av ersättare i gymnasie- och arbetsmarknadsnämndens 
arbetsutskott

Alisher Mamazhanov (L) hälsas välkommen som ny ersättare i nämnden och 
presenterar sig.

Nämnden väljer därefter Alisher Mamazhanov (L) som ersättare i arbetsutskottet 
istället för Margareta Forsell (L).
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